
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse 8/9 1952 
på Stadion.

Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Ordf. öppnande sammanträdet och föredrog protokoll från samman
träde den 1/9/52, vilket godkändes 1 befintligt skick.

§ 2. En ansökan från Birger Stenman att i stället för ett honom från
stulet klubbmärke få köpa ett nytt via fotbollssektionen godkändes.

§ 3. En skrivelse från IF Linnea med förslag om klubbmatch i boxning,
fri idrott och handboll sändes på remiss till vederbörande sek
tioner för yttrande. /Sektionerna meddelade senare, att de ej 
hade tillfälle acceptera./

§ 4. På förslag av L. Öberg i brottningssektionen beslöts att söka
medlemsskap i Engelbrekts ungdomsråd.

§ 5. Dunér påtalade att revisorerna utan ÖS:s medgivande utlämnat
ÖS-protokoll till utredningskommittén.

§ 6. Genomgicks utredningskommitterades frågeformulär och beslöts att
ÖS vid ett sammanträde den 11/9 på Tattersall skulle utforma 
sina svar.

§ 7. På förslag av Kemmlert och Nirling i skidsektionen beslöts att
Nirling och sekr. skulle till Sv. Skidförbundet rapportera ett 
troligen felaktigt summerande av protokollet vid JSM i back
hoppning i Alsen 1952, varigenom mästerskapet tilldelats fel 
vinnare.

§ 8. Norén rapporterade om uppvaktningen på Carl Hellbergs 75-årsdag.
§ 9. Från bordtennissektionen förelåg anslagsäskande för den kommande

säsongen. Beslut: bordläggande i avvaktan på övriga sektioners 
anslagsbehov.

§ 10. På begäran av handbollssektionen beviljades ett förskottsanslag 
på kr. 150:- Från sektionen meddelades att en ny kassör, Göte 
Eriksson, invalts i styrelsen.

§ 11. Diskuterades ekonomiska angelägenheter och beslöts att snarast 
sammanträde med fotbollssektionens styrelse och med den fort
sätta diskussionen,

§ 12. Avslutades sammanträdet.


